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ONDERWERP Grondexploitatie Het Veer 

Inleiding 

 

Raadslid Frans Kremers van de fractie D66 heeft de volgende vragen over de grondexploitatie van 

Het Veer. 

 

 

Vraag 1 

 

Bij de grondexploitatie van Het Veer zit verder (nog) geen plan van uitvoering en/of andere 

technische detaillering voor de bouw en technische uitvoering van energiewinning. In het kader van 

“Westfriesland energieneutraal” en het aankomende project van warmtenet in die omgeving: 
a. Is er een voorstel gaande om deze woningen meteen in het warmtenet op te nemen?  

b. Zo nee, in hoeverre kan dit overwogen worden?  

 

Antwoord: 

 

Er is niet onderzocht of er voor de nieuwe woningen een warmtenet gerealiseerd kan worden. De 

reden hiervoor is dat de nieuwe woningbouwontwikkeling bij Het Veer te klein is om dit aan te 

sluiten aan een eigen warmtenet. Ook voor de omliggende woonwijk is nog niet onderzocht of dit 

op een warmtenet aangesloten kan worden.  

Bij het opstellen van het Wijkuitvoeringsplan voor Avenhorn-Zuid wordt gekeken naar de 

alternatieven voor aardgas voor de gehele wijk.  

 

  

  

 


